
Zápisnica  
zo zasadnutia Športovej komisie pri OZ Cífer konaného dňa 24.01.2013. 

 
Prítomní:  p. Miloš Šarmír           - predseda  
        p. Peter Orlický            - člen 
                   p. Marián Pavlík          - člen  /ospravedlnený/ 
        p. Michal Čepec           - člen /ospravedlnený/ 
        p. Tomáš Lipták            - člen /neospravedlnený/ 
                   p. Peter Barczay           - člen 
                   p. Roman Lovás            - člen  
                   p. Ing.-  Pančík              - zapisovateľ 
                   P. Mgr. Maroš Sagan, PhD.     - starosta obce 
 
Program : 1.) Príprava na vyhlásenie „Športovca roku 2012“ 
                   2.) Rôzne 
 
 Po úvodnom privítaní členov komisie p. predsedom komisie pristúpila komisia 
k prerokovaniu jednotlivých bodov programu. 
 
K bodu 1.): 
Predseda komisie prítomných informoval, že tak ako po iné roky aj teraz predložia 
zástupcovia jednotlivých športových odvetví návrh na  jedného, prípadne dvoch  (mládež 
a dospelí) oceneného. 
Spoločne komisiou bude navrhnutý tréner roka  na ocenenie. 
Ocenení budú aj známi cíferskí športovci, ktorý v minulom roku oslávili významné životné 
jubileum. 
Komisia sa dohodla, že oceňovaní budú za tieto športové odvetvia: futbal, hádzaná, hokejbal, 
šach, stolný tenis, karate, interliga a atletika. 
Ako čestného hosťa navrhol p. Šarmír pozvať majsterku Slovenska v karate p. Katarínu 
Baničovú, pričom druhého pozvaného hosťa ešte prekonzultuje komisia s p. Pavlíkom. 
Na akcii sa budú predávať upomienkové predmety s obecným logom, DVD o Cíferi. 
V programe vystúpia mažoretky, hudobný doprovod zabezpečí p. Šarvaic a sprievodné slovo 
p. Pavlík. 
Občerstvenie zabezpečí tak ako po minulé roky obecný úrad, plakety pre ocenených p. 
Šarmír. 
Vlastné návrhy a upresnenie programu komisia dorieši na zasadnutí 31.01.2013. 
K bodu 2.): 

a.) P. Lovás požiadal o preskúmanie možnosti voľných termínov v telocvični ZŠ 
na tréningy stolných tenistov. 

b.) P. starosta obce  informoval  o zámere realizovať úpravu povrchu 
hádzanárskeho ihriska pri Bowlingu.  

c.) Ďalej prítomných informoval o zámere vybudovať zavlažovacie zariadenie 
futbalového štadiónu. 

d.) Nakoniec hovoril o potrebe prepracovať PD športovej haly, nakoľko súčasné 
riešenie je značne megalománske a tým nerealizovateľné z hľadiska financií.. 

e.) V rámci diskusie padol návrh na znovuzorganizovanie Veľkonočného turnaja 
v stolnom tenise.    

f.) V diskusii  sa opätovne preberal aj návrh na obnovenie tradičného 
Novoročného behu neregistrovaných. 


